

Amazing CHINA 中国

6D5N

桂林/龙胜/阳朔

GUILIN / LONGSHENG / YANGSHUO

Tour Code: CLW

Golden Destinations



China 中国

NO SHOPPING STOP  
全程无购物站



Ruyi Peak  
如意峰景区



Elephant Trunk Hills  
象鼻山景区



Lijiang Cruise tour  
船游漓江



Longsheng Longji Rice Terraces  
龙胜龙脊梯田

行程次序，以当地旅社安排为准。  
Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.



Huangluo Yao Village  
黄洛瑶寨



East & West Street  
东西巷



Night View of Lijiang Hotel Waterfall  
夜观飞流直下三千尺之漓江大瀑布



## 精简行程

第一天 启程 ✈️ 桂林 (机上用餐/午/晚)

- ☑ 桂林一院两馆
- ☑ 榕杉湖景区

第二天 桂林 🚗 (93公里) 龙胜 🚗 (77公里)  
桂林 (早/午/晚)

- ☑ 龙胜龙脊梯田
- ☑ 黄洛瑶寨 (不含表演)

第三天 桂林 🚗 (74公里) 阳朔 (早/午/晚)

- ☑ 新十里画廊 (途观)
- ☑ 月亮山 (途观)
- ☑ 如意峰景区 (含缆车上下)
- ☑ 阳朔西街

第四天 阳朔 (早/午/晚)

- ☑ 船游漓江 (福利上下船)
- ☑ 福利古镇
- ☑ 少数民族村寨
- ☑ 阳朔篝火晚会

第五天 阳朔 🚗 (68公里) 桂林 (早/午/晚)

- ☑ 银子岩景区
- ☑ 象鼻山景区
- ☑ 东西巷
- ☑ 逍遥楼
- ☑ 正阳路步行街
- ☑ 夜观世界第一大人造瀑布 - 漓江大瀑布

第六天 桂林 ✈️ 回程 (早/机上用餐)



✓ 5早餐/5午餐/5晚餐

风味餐:

- ★ 澳门酒家
- ★ 龙胜风味
- ★ 阳朔啤酒鱼风味
- ★ 遇龙河高山流水宴
- ★ 玉玺全家福米粉宴
- ★ 桂林风味
- ★ 阳朔农家宴

## 观光景点:

### 龙胜

- ◆ **龙胜龙脊梯田** - 距梯田分布在海拔300至1100米之间, 从山脚盘绕到山顶, 小山如螺, 大山似塔, 层层叠叠, 高低错落。从高处望去, 梯田的优美曲线一条条、一根根、或平行或交叉, 蜿蜒如春螺、披岚似云塔, 显示了动人心魄的曲线美。其线条行云流水, 潇洒流畅; 其规模磅礴壮观, 气势恢弘, 有“梯田世界之冠”的美誉。
- ◆ **黄洛瑶寨** - 位于龙脊景区内, 是龙脊十三寨中唯一的瑶族村寨, 居住着清一色的红瑶族。自古红瑶妇女有蓄长发的传统习惯, 全村60户人家中, 头发长达一米以上的有60名, 最长的达1.7米, 她们的长发都是盘在头上的。获得“吉尼斯群体长发之最”, 号称天下第一长发村。

### 阳朔

- ◆ **如意峰** - 阳朔如意峰索道景区是热门旅游景点, 主要以观赏自然景观为主; 如意峰索道景区是山顶的空中花园, 在这里可以欣赏独特的喀斯特峰林景观和桂林山水风光; 如意峰索道景区主要由“三峰两谷”组成, 其中三峰为元宝峰、如意峰和项链峰, 而彩溪谷和百花谷为两谷。
- ◆ **阳朔西街** - 位于县城中心, 全长517米, 宽8米, 大理石路面, 呈弯曲的S形, 房屋建筑古色古香, 地方特色浓厚。荟萃各种旅游纪念品、小吃于街市。其充满了异国情调的夜景更是风情万种, 风俗浓欲, 别有一番浪漫情怀。
- ◆ **船游漓江** - 体验“世界上最美丽的地方”船行江中, 宛如迎面打开一幅幅奇妙山水画卷, 真正体会到“船在江中走, 人在画中游”的绝美漓江仙境。参观兴坪码头, 您将欣赏到经典的黄布倒影、二十元人民币的背景图, 让您沉醉与山水之间。
- ◆ **福利古镇** - 福利古镇有1000多年历史, 山水奇丽, 文化独特。该镇三面环山, 一面临水, 素有“三山环古镇, 一水抱绿洲”之雅誉。三山指飞凤山、鸚鵡山和象山, 三山鼎立夹古镇三街, 九井十八巷。一水指漓江, 江在上游两公里处被一座大沙洲分割成双, 而在福利被飞凤山拦截双江, 形成弯河深潭, 江水碧绿, 沙白如银, 洲上长年种植庄稼, 故有绿洲一片。
- ◆ **少数民族村寨** - 马岭古寨居住着四大少数民族之一的侗族, 这里拥有五千多年的历史。曾经是明朝时期的桂林第一村, 风情独特。

### 桂林

- ◆ **象鼻山** - 是桂林山水的代表, 桂林城的象征, 因整个山形酷似一头驻足漓江边临流饮水的大象而得名, 位于桃花江与漓江汇流处, 山因酷似一只站在江边伸鼻豪饮江甘泉的巨象而得名, 被人们称为桂林山水的象征。象鼻山以神奇著称。其神奇, 首先是形神毕似, 其次是在鼻腿之间造就一轮临水明月, 构成“象山水月”奇景。象鼻山是桂林的城徽山, 是桂林旅游的标志山。
- ◆ **东西巷** - 是市区唯一留存的两条古巷, 如同一部时光收录机, 收纳了老桂林的市井生活风貌, 也见证了桂林城自唐代武德年间建城后近1400年的历史兴衰。秉承桂林藩王明城、桂北合院历史的文化精髓, 集旅游、文化、休闲、娱乐等为一体, 以“市井街巷、名人府邸”为特色, 注入现代时尚商业要素, 打造成为一条极具特色的历史文化和时尚休闲商业街区。
- ◆ **夜观漓江大瀑布** - 拥有高45米、长72米的人工大瀑布---【漓江大瀑布】已列入上海大世界基尼斯世界记录; 大瀑布底层的音乐喷泉和整个大瀑布一起构成了宏伟、壮丽的九天银河景观, 恍惚置身于一个奇幻世界。



酒店住宿 (5晚)

- ✓ 桂林华公馆 (两江四湖) 酒店或同级 x3晚
- ✓ 阳朔万丽花园大酒店或同级 x2晚

自费项目: 梦幻漓江秀 + 竹筏漂流 + 观鱼鹰抓鱼 + 桂林步行街 + 车游两江四湖 + 赠送桂林夜景 [人民币480/人]

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。



Yangshuo West Street  
阳朔西街



Fuli Ancient Town  
福利古镇



Ruyi Peak  
如意峰景区



## SCHEDULE

D1

### DEPARTURE ✈️ GUILIN

(MOB/L/D)

- ☑ Guilin One Yard Two Museum
- ☑ Rongshanhu Scenic Area

D2

### GUILIN 🚌 (93km) LONGSHENG 🚌 (77km) GUILIN

(B/L/D)

- ☑ Longsheng Longji Rice Terraces
- ☑ Huangluo Yao Village (Exclude show)

D3

### GUILIN 🚌 (74km) YANGSHUO

(B/L/D)

- ☑ Ten Miles Gallery (Pass by)
- ☑ Moon Hill (Pass by)
- ☑ Ruyi Peak (Include Cable Car)
- ☑ Yangshuo West Street

D4

### YANGSHUO

(B/L/D)

- ☑ Lijiang Cruise tour
- ☑ Fuli Ancient town
- ☑ Ethnic Minority Village
- ☑ Yangshuo Campfire Party

D5

### YANGSHUO 🚌 (68km) GUILIN

(B/L/D)

- ☑ Silver Cave
- ☑ Elephant Trunk Hills
- ☑ East and West Street
- ☑ Xiaoyao Building
- ☑ Zhengyang Road Walk Street
- ☑ Night View of Lijiang Hotel Waterfall

D6

### GUILIN ✈️ ARRIVAL

(B/MOB)



✓ 5 Breakfast / 5 Lunch / 5 Dinner

#### Special Cuisine:

- ★ Macau Restaurant
- ★ Yuxi Family Portrait Rice Noodle Banquet
- ★ Longsheng Cuisine
- ★ Guilin Cuisine
- ★ Yangshuo Beer Fish Cuisine
- ★ Yangshuo Farm Feast
- ★ Yulong River Mountain Hill Water Feast

## TOURIST ATTRACTIONS:

### LONGSHENG

- ◆ **Longsheng Longji Rice Terraces** - the Longsheng Rice Terraces, also called the Longji Rice Terraces. The terraced fields are built along the slope winding from the riverside up to the mountain top, between 300 to 1100 meters above sea level. A coiling terrace line that starts from the mountain foot up to the mountain top divides the mountain into layers of water in spring, layers of green rice shoots in summer, layers of rice in fall, and layers of frost in winter. Longji terraced Rice Fields received their name because the rice terraces resemble a dragon's scales, while the summit of the mountain range looks like the backbone of the dragon
- ◆ **Huangluo Yao Village** - with a mere population of 60 families, Huangluo Yao offers picturesque views of its lush surrounds. The village's most famous trait, however, is the long, pitch-black hair of the women, who are famous for having Rapunzel-like long hair.

### YANGSHUO

- ◆ **Ruyi Peak** - it is composed of natural natural landscapes and creative landscapes such as high-altitude cableway, Ruyi Yunding viewing platform, Ruyi rope bridge, glass plank road, forest walkway, etc. Visitors can overlook the unique karst peak forest landform of Yangshuo from a high altitude and enjoy the scenery of Guilin.
- ◆ **Yangshuo West Street** - located at the center of Yangshuo County, West Street is the oldest and busiest street in Yangshuo, with a length of about 500 meters and a width of about 8 meters. West Street has attracted numerous tourists coming from all over the world. Most of the visitors were immersed in the beautiful scenery and leisurely life here.
- ◆ **Li River Cruise** - endowed with amazing karstic hills, mountains, caves and little streams, the Li River is a perfect place to admire rice paddies, bamboo groves and forests, waterfalls, water buffalos, ancient villages and the symbol of the area: fishermen and their cormorants floating by on bamboo rafts. Dotted with eye-feasting scenery, the river is always surprising with its surrounding lush landscape, fauna and peaks reflecting on the clear green and mirror-like water under the blue sky. A real fairyland on earth, the Li River is a jewel of the are.
- ◆ **Fuli Ancient Town** - full is one of the few best-preserved ancient towns in Guilin. People there still keep their traditional way of living—living in old stone houses, boat fishing and making rice wine. Facing the Li River on the south and surrounded by mountains on the other three sides, Fuli Ancient Town also has beautiful scenery.
- ◆ **Ethnic Minority Village** - Maling Ancient Village is inhabited by Dong people, one of the four major ethnic minorities, and has a history of more than 5,000 years. It used to be the first village in Guilin during the Ming Dynasty, with its unique Dong's Architecture.

### GUILIN

- ◆ **Elephant Trunk Hill** - elephant Trunk Hill is the symbol of the city of Guilin. Elephant Trunk Hill is named after its unique shape of a giant elephant stretching its trunk to Li River and boozing.
- ◆ **East and West Street** - East and West Street have witnessed the historical rise and fall of Guilin City for nearly 1400 years since the city was built during the Wude years of the Tang Dynasty. East and West Lanes flourished as early as the Ming and Qing Dynasties. At its heyday, it was also known as the treasure land of "green dragon and white tiger". It is a landmark of the city of "Guilin International Tourist Attractions".
- ◆ **Night view of Lijiang Hotel Waterfall** - the biggest artificial waterfall in the World (as cited in the Guinness Book of Records).



#### HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)

- ✓ Guilin Hua Mansion Hotel or similar class x3 Nights
- ✓ Yangshuo Elite Garden Hotel or similar class x2 Nights

Optional Tour: The Dream Lijiang Show + Bamboo Rafting + Osprey Fish Catching + Guilin Walking Street + Coach Tour Two River and Four Lake + FREE Guilin Night Scene [RMB 480/pax]

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic a-ected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

# General Information

## · 桂林 GUILIN ·



<b>货币</b> Currency 	Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB 中国元 - CNY 人民币 - RMB	<b>信用卡</b> Credit Card 	* 致电信用卡中心, 以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
<b>货币兑换率</b> Exchange Rate 	10 CNY = MYR 6.50 10 元 = 马币 6.50 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	<b>拨号代码</b> Dial Code 	China : +86 中国 : +86
<b>电压</b> Voltage 	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	<b>插座</b> Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
<b>时差</b> Time Different 	China - No time different with Malaysia 中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差	<b>行李托运</b> Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤。
<b>气候</b> Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 9°C ~ 15°C <input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 22°C ~ 28°C <input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 26°C ~ 33°C <input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 13°C ~ 21°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
<b>飞机型号</b> Aircraft Type 	A330       B737       B787		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight: 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL: 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

